

Fédération Internationale des Quilleurs
World Ninepin Bowling Association

SEKTION NINEPIN BOWLING CLASSIC



Alle Spieler und Spielerinnen, die die Nationalität oder Sportnationalität der Verbände Bosnien-Herzegowina (BIH) oder Mazedonien (MKD) besitzen, sind mit Wirkung ab dem 01.04.2015 gesperrt.

Alle nationalen Verbände werden aufgefordert, die Spieler bzw. Spielerinnen und die betreffenden Klubs zu informieren. Die Sperre gilt auch für den Einsatz in nationalen Wettbewerben, in denen die Athleten als Ausländer spielen.

Teilnahme gesperrter Spieler an Turnieren jeder Art sind verboten. Veranstalter und die Teilnehmer müssen mit Sanktionen nach der Rechts- und Verfahrensordnung (RVO) der NBC rechnen.



16. März 2015

Karsten Arndt
Generalsekretär

Knut Wagner
Sportdirektor

All players male and female, who own the nationality or sports nationality of the associations Bosnien Herzegowina (BIH) or Macedonia (MKD) are blocked starts at April 1st 2015.

All national associations will be requested to inform all players and the involved clubs. The blocking is also valid for playing in national competitions, in which the athletes play as foreigners.

Participation of blocked players at every competition of every kind is prohibited. Organizers and participants have to expect sanctions in accordance of the right and procedural regulation (RVO) of NBC:



March 16, 2015

Karsten Arndt
General Secretary

Knut Wagner
Sports Director

Venue and Office

Section Ninepin Bowling Classic
Christine Pracser
Breitenleerstraße 188
A-1220 Wien
Austria
Banking-account of NBC
Raiffeisenbank Oberpullendorf
VR Bayreuth Germany

Account-number
509 729
710 857

BLZ
33 065
773 900 00

ZVR 824 389 542 over <http://zvr.bmi.gv.at>

Phone +43 (0) 1 982 18 02
Fax +43 (0) 1 985 95 91
Email office@fiqwnbanbc.org
Website www.fiqwnbanbc.org

Office Secretary General

Karsten Arndt
Am Lettenhof 15
D – 88339 Bad Waldsee
Germany

Phone +49 (0) 7524-4094709
Mobil +49 (0) 170 / 63 65 721
Fax +49 (0) 7524- 4094711
e-Mail sekretariat@fiqwnbanbc.org

IBAN
AT 543 306 500 000 509 729
IBAN DE 74 7739 0000 0000 7108 57

BIC
RLBBAT2E065
GENODEF1BT1